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Annex III 

SKH Bishop Mok Sau Tseng Secondary School Alumni Association 

 

Date: 28th August 2024 

 

Dear Alumni, 

Notice on the Alumni Manager Election Day 

 

The nomination period for the Election ended on 26th August 2024, and we have received a total of 

three valid nominations during the nomination period. The following is a list of the names of all 

candidates who are validly nominated: 

 

1. LUI KA HO呂家豪 

2. CHEUNG KIN KEUNG張健強 

3. LEE HOK BUN李學斌 

 

The respective self-introductory statements of all candidates are attached for your reference. In 

addition, the following are the arrangements for the counting of votes and declaration of election 

results: 

 

i. The counting of votes shall start at 6:45 on the same day (14th September 2024) after the polling 

station closes.  

ii. The Returning Officer may appoint alumni who are not the candidates of the Election or school 

staff to assist in the counting of votes. Each candidate may attend in person or authorise an 

alumnus as his/her representative to monitor the counting of votes. 

iii. As there is only one vacancy for the Alumni Manager, if only one candidate is validly nominated 

in the Election, such candidate shall be deemed elected ipso facto for nomination by the RAA 

for registration as the Alumni Manager of the School.  

iv. If more than one candidate is validly nominated, the candidate who obtains the highest number 

of votes shall be nominated for registration as the Alumni Manager.  

v. Where two or more candidates obtain the same number of votes, there is a second round of 

voting on candidates who have obtained the same number of votes in the first round and the 

candidate who obtains the highest number of votes in the second round shall be nominated for 

registration as the Alumni Manager.  

vi. If there is still an equality of votes in the second round of voting so that no successful candidate 
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for nomination as the Alumni Manager can be decided, the results shall be determined by 

drawing lots by the Returning Officer immediately after the results of the second round of voting 

are announced and the candidate on which the lot falls shall be deemed to have obtained more 

votes and shall be elected as the Alumni Manager. 

vii. The Returning Officer shall declare the Election results after confirming that they are correct.  

viii. The Returning Officer shall put up a notice in an appropriate place and/or in the School   

ix. and/or on the School’s website informing all alumni of the Election results. 

 

Please refer to the attached “Rules for the Election of the Alumni Manager of SKH Bishop Mok Sau 

Tseng Secondary School” for further details and contact me should you have any queries about the 

Election. I look forward to your active participation in voting on the Election Day. Thank you. 

 

                                                               

_____________________ 

Cheung Wong 

The Returning Officer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mobile User
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Self-introductory statements of the candidates:  

 

1. LUI KA HO呂家豪 (Year of graduation: 2002 (F.7)) 

 

Self-introductory statement: 

 

本人現為資深會計師，先後曾於醫院管理局，中文大學醫學院及美國

上市生物科技公司工作，現職香港中醫醫院財務總監。 本人同時為大

埔三水同鄉會禢景榮學校校友會主席及校友校董，自第一屆服務至今，

累積多年相關經驗。 

 

我希望憑藉多年服務校友會校董會的經驗及自身專業範疇，一方面透

過舉辦不同活動凝聚校友加強校友之間及與老師、母校之聯繫。 

 

另一方面，整合校友網絡和力量，為母校的未來發展作出貢獻，希望大

家支持。 
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2. CHEUNG KIN KEUNG 張健強 (Year of graduation: 1999 (F.7)) 

 

Self-introductory statement: 

為MST在以下各範疇提供有效及實際的支持及建議: 

- 學生校內外學習及活動 

- 學生輔導、成長發展、升學及就業 

- 教職員支援及福利 

- 校友連繫 

- 校外資源、社區關係、形象及推廣、商民合作網絡 

Dr. Dennis Cheung 1999-2024的工作經驗及學歷: 

- 全球最頂尖級長 TOT(全球 Top 0.01%) 專業財策師、榮獲業界多項

最高級別國際大獎、AIA友邦保險國際財富管理總監、AIA港澳區

Top 7最傑出顧問、AIA 首席退休金顧問、財金教育及資產管理顧

問 Capacity Builders Wealth Consultancy 創辦人 

- 前大學高級講師/講師 (香港大學/香港城市大學/馬來西亞理學大學

等)、學生發展事務執行總監 (聖芳濟各大學)、聯合國大學區域專

才中心(馬來西亞)研究人員及商民伙伴合作推動代表 

註冊社工、社區藝術/社群發展及教育 社企 Community Builders 匯

藝社區營造 創辦人 (79 所中小學/社福機構/國際企業的項目顧

問)、前國際慈善機構 香港社會服務計劃總監/首席顧問 

- 博士、雙碩士及學士 畢業於英國倫敦大學學院、香港大學、香港中

文大學等 
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3. LEE HOK BUN 李學斌 (Year of graduation: 2000 (F.7)) 

 

Self-introductory statement: 

 

愚過往兩年初任校友校董，對有關工作方始了解，願續參選，以承前

所知，以效綿力。 

 

學校管理工作不容易，若能帶動更多資源，尤其新時代所需的 AI、

多媒體、交流機會、康樂活動，對師生都多有助益。 

 

有關上屆工作的感想，可參照: https://tinyurl.com/2024mstam 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


